
Základní škola a mateřská škola Chraštice Školní rok 2022/2023

ZÁPIS ZE ŽÁKOVSKÉHO PARLAMENTU Č. 10
který se konal 05.04. 2023

Přítomni: 1. tř. – Štěpánka Křiváčková, David Červenka
2. tř. – Kryštof Stříbrný, Klára Ševčíková
3. tř. – Marika Bodnár, Diana Červenková
4. tř. – Antonín Suchan
5. tř. – Patrik Lipták, Martin Švejda
6. tř. – Michaela Buchalová, Ema Procházková
7. tř. – Barbora Dvořáková, Amálie Trčová
8. tř. – Vanessa Trnková, Ester Brožová
9. tř. - Alex Mezari

Za pedagog. sbor: Mgr. Martina Joujová, Mgr. Jana Břicháčková

Program: 1) Přivítání členů žákovského parlamentu
2) Komentář a zhodnocení Filmového večera
3) Plánování dalších akcí, případné žádosti/ stížnosti/ přání ze tříd
4) Naplánování příští schůzky, ukončení a rozloučení

1) Koordinátorky žákovského parlamentu přivítaly všechny parlamenťáky a shrnuly
program dnešní schůzky.

2) Parlamenťáci společně zhodnotili akci Filmový večer, která proběhla dne 23.4.2023.
Uvedli, že jejich pocity z této akce, stejně jako ohlasy od ostatních spolužáků byly
velmi pozitivní. Někteří by dokonce uvítali, kdyby se akce v budoucnu opakovala.
Překvapilo je, kolik dětí (i s rodiči) se především na 1.stupni zúčastnilo. Uvedli také,
jaká byla účast z jednotlivých tříd. Koordinátorky poděkovaly parlamenťákům za
organizaci, přípravu, ale také úklid po akci.

3) Koordinátorky vyzvaly členy žákovského parlamentu ke sdílení nápadů na další akci,
kterou by mohli do konce školního roku ještě uspořádat. Padaly následující návrhy:
Sportovní odpoledne, Diskotéka, Den dvojčat, Den naruby, Sportovní den, Den
domácích mazlíčků, Barevný týden. Koordinátorky vyzvaly parlamenťáky, aby tyto
nápady přednesli ve svých třídách a společně se svými spolužáky některou z nich
vybrali a zároveň naplánovali (jak a kde by probíhala, co je pro její uskutečnění
potřeba připravit, atd.). Na příštím zasedání se jednotlivými návrhy a plány budou
všichni společně zabývat.
Zástupci 7.třídy si postěžovali na rychlost a sílu Wi-fi v jejich třídě. Přáli by si, aby se
Wifi připojení zlepšilo, protože takto se nemohou účastnit některých aktivit v
hodinách (např. Kahoot, quizizz, apod.). Parlamenťáci solečně diskutovali nad tím,
co pro zlepšení Wifi mohou udělat oni sami (např. přesun na jiné místo) a shodli se
na tom, že budou muset tento problém probrat s panem ředitelem. Amálka, Bára a
Martin se ujali návštevy a projednání tohoto problému (s nabídkou pomoci při řešení)
s panem ředitelem. Na příští schůzce ŽP všem ostatním sdělí, co se dozvěděli.

4) Koordinátorky poděkovaly za účast na schůzce a připomněly datum schůzky
následující (3.5.2023).

Zapsala: Mgr. M. Joujová, Mgr. Jana Břicháčková


